
Behandelvoorstel 
 
Onderwerp Herinrichten industrieplein / realiseren skatepark 

Zaaknummer  2159229 Portefeuillehouder Marcel Elferink 

Belangrijkste 
beslis/-
bespreekpunten 

Bij de behandeling van de Kadernota 2018-2021 heeft college aangegeven dat ze 
bereid is om extra middelen beschikbaar te stellen voor het Industrieplein. Hier was 
op dat moment nog geen bedrag voor opgenomen. De gemeenteraad heeft deze 
Kadernota 2018-2021 inmiddels vastgesteld.  
 
In november wordt de Beleidsbegroting 2018-2021 behandeld in de gemeenteraad. 
De raad wordt nu voorgesteld om in de begroting een structureel bedrag te 
reserveren voor de herinrichting van het Industrieplein.  
 
Het voorstel van het college aan de raad is om:  
1. een structureel bedrag van bijna € 100.000 op een stelpost in de begroting op te 
nemen voor de herinrichting van het Industrieplein en te dekken uit een structurele 
lagere toevoeging aan de algemene reserve. 
2. de beschikbare middelen uit de reserve grondexploitatie, decentralisatie 
uitkeringen en de vrijvallende middelen uit de reserve ARI toe te voegen aan de 
algemene reserve. 
 
Eind 2017 zal het DO gereed zijn en zal er een gedetailleerdere kostenraming 
gemaakt zijn, op basis waarvan er een afzonderlijk kredietvoorstel aan de raad 
wordt voorgelegd.  
 

Historie In het Masterplan Hart van Zuid (2009) is de ambitie uitgesproken om het 
Industrieplein een hoogwaardige inrichting te geven. De openbare ruimte kan 
hierdoor, samen met de nieuwbouw van Metropool en Siemens bijdragen aan een 
vernieuwde uitstraling passend bij een internationaal vestigingsmilieu in het WTC 
Businessdistrict.  
 
In april 2017 heeft het college de gemeenteraad via een brief (nr. 2111235) 
geïnformeerd over de stand van zaken en het (vervolg)proces rond de herinrichting 
van het Industrieplein.  
 
Inmiddels is gebleken dat het skatepark niet als los element op het Industrieplein te 
realiseren is, maar onderdeel zal moeten zijn van de herinrichting van het totale 
plein. Er is door de skategroep, waterschap, provincie en gemeente een voorlopig 
ontwerp opgesteld voor het Industrieplein, rekening houdend met de wensen van de 
verschillende stakeholders en de randvoorwaarden van NS.  
Op basis van dit voorlopig ontwerp is een kostenraming gemaakt. Op basis van de 
kostenraming en de beschikbare middelen is geconstateerd dat er vanuit de 
gemeente aanvullende middelen nodig zijn voor de herinrichting van het 
Industrieplein.  
 
Dit voorstel gaat over het beschikbaar stellen van die financiële middelen.  

 
 
Politieke Markt 18 oktober 2017  

Voorzitter Griffiemedewerker Zaal Domein Duur 

Wiert Wiertsema Gerrit-Jan Eeftink Theaterzaal Fysiek  45 min 

Doel van de sessie Oordeelsvorming ter voorbereiding op besluitvorming in de raad  

Behandeladvies Na een korte inleiding worden de deelnemers aan de sessie gevraagd hun 
mening te geven over het voorstel van het college, ter voorbereiding op 
besluitvorming in de raad.  

Spreekrecht publiek ja  nee  duur: maximaal 5 minuten 

 
 
 
 



 
 
 
Raad Datum 7 november 2017 

Doel van de sessie Besluitvorming 

Behandeladvies  

Spreekrecht publiek nee  

 


